
Protokół Nr XXXVI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 29 czerwca 2021 r. 

 

XXXVI Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli zaproszeni goście, radni oraz pracownicy obligowani z urzędu, 

według list załączonych do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych. 

Stwierdziła, że ilość radnych obecnych na sesji, zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 10.10. Stan radnych wynosił 15  na sali obecnych 

było 11, 1 radny- Pan Emil Wesołowski uczestniczył w sesji online. 

Przed oficjalnym rozpoczęciem obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska 

przywitała obecnego  na sali Pana  Zbigniewa Słowikowskiego, który został zaproszony celem 

uhonorowania jego pracy. Dodała, że Pan Zbigniew jest hodowcą koni w  naszym regionie i godnie 

reprezentuje Gminę Tykocin na  różnych konkursach. W ostatnim czasie wziął udział w  Ogólnopolskim 

Młodzieżowych Czempionacie Koni Sokólskich – Wystawy Specjalistycznej podczas której zwierzęta 

Pana Słowikowskiego zajęły: 

II miejsce w kategorii ogiery dwuletnie 

III miejsce w kategorii klacze dwuletnie 

IV miejsce w kategorii ogiery roczne 

 Zasłużone gratulacje i podziękowania Panu Zbigniewowi Słowikowskiemu złożył Pan 

Burmistrz Mariusz Dudziński i Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska. 

 Pan Zbigniew Słowikowski serdecznie podziękował za otrzymany  prezent, zaprosił wszystkich 

chętnych do uczestnictwa w zbliżających się konkursach i wystawach po czym opuścił salę obrad 

jeszcze raz wszystkim dziękując.  

Do punktu 2 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany  

zmieniony porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag. 

Głos zabrał Radny Stanisław Rogalewski, który zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miejskiej 

z prośbą o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy punkt, a mianowicie: przydział samochodu 

strażackiego po OSP Piaski. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska pozytywnie odniosła się do prośby Pana  

Radnego Stanisława Rogalewskiego  i dodała zgłoszony punkt do porządku obrad.  

 



W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

4. Raport o stanie Gminy Tykocin za 2020 rok. 

 a) Omówienie Raportu. 

 b) Debata nad Raportem. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tykocina wotum 

 zaufania. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za 2020 rok: 

 a) omówienie sprawozdania, 

 b) zapoznanie z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

 Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta  

 i Gminy Tykocin sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok, 

 c) zapoznanie z Opinią Komisji Infrastruktury i Finansów o wykonaniu budżetu gminy 

 Tykocin za 2020 rok,  

 d) zapoznanie z Opinią Komisji Oświaty, Kultury, Promocji, Sportu i Turystyki  o wykonaniu 

 budżetu gminy Tykocin za 2020 rok,  

 e) zapoznanie z Opinią Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy Tykocin za 2020 rok, 

 f) zapoznanie z Uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Tykocinie w sprawie wniosku 

 o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Tykocina za 2020 rok, 

 g) zapoznanie z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

 w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną  Rady 

 Miejskiej w Tykocinie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tykocina za 

 2020 rok. 

 h) dyskusja.     

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 

 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tykocina absolutorium z 

 tytułu wykonania budżetu za 2020 rok.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na rok  2021. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 Gminy Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

 Białostockiemu na dofinansowanie zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1380B  na 

 odcinku ul. 11 Listopada w Tykocinie (gm. Tykocin)”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

 Białostockiemu. 

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej  poprzez 

 wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie obrębu Sawino, gmina Tykocin. 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Białostockiego  zadania 

 zarządzania droga powiatową nr 1383B Saniki - Leśniki – droga krajowa 8. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z toalet publicznych 

 znajdujących się na terenie Gminy Tykocin. 



16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie umowy 

 dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Tykocin na okres powyżej 3 lat o 

 wyrażeniu zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy 

 dzierżawy. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

 Białostockiemu. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w mieście  Tykocin. 

19.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

 sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

 Tykocin. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

 sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

 bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tykocin w 2020 roku. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

 sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Samorządowy w Tykocinie. 

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

23. Wolne wnioski i informacje.   

24. Zakończenie sesji. 

25.  Przydział samochodu strażackiego po OSP Piaski. 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie 

protokołu z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XXXV Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 12 radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Do punktu 4 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czwartego a następnie 

zwróciła się do Pana Burmistrza Mariusza Dudzińskiego o omówienie Raportu. 

 Pan Burmistrz Mariusz Dudziński po krótce zreferował Raport o stanie gminy w roku 2020, 

skupiając się  głównie na demografii w gminie Tykocin, finansach i inwestycjach. 

Omówił stan finansowy gminy na koniec 2020 roku wraz z zadłużeniem  oraz stan rachunków 

bankowych. Poinformował, że dokonano umorzeń  dla przedsiębiorców z gminy Tykocin na łączną 

kwotę 36. 772,00 zł. 

Omówił inwestycje i zakupy realizowane w 2020 roku  ze środków zewnętrznych, a także zadania 

rozpoczęte w roku 2020 kontynuowane w  2021, a także te mające zakończyć się w 2022 roku, a  

mianowicie: 

- rozbudowa i modernizacja  infrastruktury wodno- ściekowej w Jeżewie Starym, 

- przebudowa drogi gminnej na odcinku  od miejscowości Sawino do granicy z gminą Choroszcz, 

- przebudowa drogi gminnej-  ul. Kombatantów w Tykocinie, 

- budowa ścieżki dydaktycznej nad rzeką Narew w Tykocinie, 

- utworzenie i wyposażenie dziennego Klubu Seniora w Łopuchowie, 



- utworzenie Żłobka na terenie gminy Tykocin, 

- budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Tykocinie  rejon ulic Zagumiennej i Ogrodowej, 

- zakup koparko-ładowarki, 

- zakup samochodu strażackiego dla OSP Piaski, 

- rozbudowa i przebudowa infrastruktury wodno-ściekowej w miejscowościach Sierki i Stelmachowo, 

- wdrożenie rozwiązań z zastosowaniem OZE, 

- działanie „Kompetentny przedszkolak”, 

- projekt „Propagowanie łączności internetowej w społecznościach lokalnych”/ bezprzewodowy internet 

- prace konserwatorskie przy Pomniku Stefana Czarnieckiego, 

- usuwanie wyrobów azbestowych. 

 Omawiając Raport o stanie gminy Pan Burmistrz Mariusz Dudziński odniósł się również do 

pracy i współpracy z jednostkami podległymi. Dodał, że jeżeli chodzi o budżet to duża jego część 

przekazywana jest na edukację.  Przedstawił wysokość subwencji oświatowej  przyznanej na rok 

szkolny 2019/2020 r. oraz wysokość otrzymanych dotacji celowych. Dodał, że ogółem  łączna kwota 

przeznaczona na oświatę wyniosła  9.563.956 zł. 

Ponadto Pan Burmistrz poinformował, że w roku ubiegłym przekazywane były również środki dla 

Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie na zakup sprzętu, co także  

należy zaliczyć do inwestycji gminnych. Wyjaśnił, że poprzednie zakupy do GZGKiM w Tykocinie 

zrealizowane zostały dzięki dotacji, którą pozyskano na remont drogi w Łopuchowie. Dodał, że 

pierwotna kwota w budżecie zaplanowana na to przedsięwzięcie była znacznie większa niż suma jaką 

ostatecznie musieliśmy dołożyć, a było to jedynie 25% dzięki czemu pozostałe środki mogliśmy 

przeznaczyć na zakup potrzebnego sprzętu. 

Pan Burmistrz zapewnił wszystkich, że kolejne zakupy również będę realizowane z dofinansowań. 

Poinformował, że  otrzymaliśmy pomoc w wysokości 600.000 zł z tarczy covidowych na pokrycie strat 

związanych z pandemią.  

Kończąc wypowiedź Pan Burmistrz wyraził nadzieję, że za zgodą Radnych  te środki również zostaną 

przekazane na zakup sprzętu do GZGKiM w Tykocinie. Dodał, że chodzi  o zakup kosiarki do poboczy, 

traktora, dużej  przyczepy do przewozu kruszyw wraz z traktorem i koparka.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do Radnych z zapytaniem, czy 

mają jakieś pytania do Pana Burmistrza i do Raportu. 

Radni nie mieli pytań. 

Do punktu 5 porządku obrad 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/254/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca  2021 r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tykocina 

wotum zaufania, głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów. 8 osób- za, 3 

osoby -wstrzymały się, 1 osoba-przeciw. 

 



Do punktu 6 porządku obrad 

 Do punktu a i b) Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu 

szóstego, a następnie przeszła do odczytania Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i 

Gminy Tykocin sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok. 

Do podpunktu c) Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do 

przewodniczącego Komisji  Pana Piotra Potockiego o odczytanie Opinii Komisji Infrastruktury i 

Finansów o wykonaniu budżetu gminy Tykocin za 2020 rok. 

Do podpunktu d) Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do 

przewodniczącego komisji  Pana Jarosława Malinowskiego o odczytanie Opinii Komisji Oświaty, 

Kultury, Promocji, Sportu i Turystyki o wykonaniu budżetu gminy Tykocin za 2020 rok. 

Do podpunktu e)  Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do członka 

Komisji Pana Stanisława Rogalewskiego o  odczytanie Opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu 

gminy Tykocin za 2020 rok. Ze względu na trudności w odczytaniu dokumentu, czynność tę dokończyła 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska. 

Do podpunktu f) Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do członka 

Komisji Pana Stanisława Rogalewskiego o odczytanie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Tykocina za 2020 rok. 

Do punktu g) Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska  odczytała Uchwałę Nr RIO. 

II-00322-116/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 11 

czerwca 2021 w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w 

Tykocinie wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2020 r. 

Do punktu h) Radni nie mieli pytań. 

Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siódmego a następnie 

przeszła do odczytania projektu uchwały.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/255/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca  2021 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2020 rok, głosowało 12 radnych, Uchwała została podjeta jednogłośnie. 

Do punktu 8 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu ósmego, a następnie 

dodała, że absolutorium dotyczy wykonania budżetu a nie odnosi się do całokształtu działalności 

Burmistrza, po czym przeszła do odczytania projektu uchwały. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/256/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca  2021 r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tykocina  

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok, głosowało 12 radnych, Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zarządziła 15-minutową przerwę. 

Obrady opuścił Radny Emil Wesołowski. 

O godz. 11.45 przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady, a następnie pogratulowała 

Panu Burmistrzowi Mariuszowi Dudzińskiemu otrzymania absolutorium. 

Do punktu 9 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie 

zmian. 

 Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że zwiększa się plan dochodów budżetowych o 

236.741 zł, z tytułu: 

- dofinansowania z Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe z przeznaczeniem na 

Przebudowę drogi gminnej o nr ewid. 105493B na odcinku od granicy m. Łopuchowo w kierunku m. 

Stelmachowo - 50.000 zł, 

- wpłat za sprzedaż nieruchomości gminnych – 12.600 zł, 

- dotacji z Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup sprzętu ratowniczo – gaśniczego i 

umundurowania dla jednostek OSP – 10.000 zł, 

- dotacji z Powiatu Białostockiego z przeznaczeniem na remont garażu oraz wykonanie pomieszczeń 

sanitarnych w budynku remizy OSP w Radulach – 10.000 zł, 

- podatku od czynności cywilnoprawnych od osób fizycznych – 50.000 zł, 

- udziałów w podatku dochodowym od osób prawnych – 20.000 zł, 

- opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego – 20.000 zł, 

- środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na podjęcie działań promocyjnych, mających na 

celu zwiększenie liczby mieszkańców poddających się szczepieniu przeciwko COVID-19 – 10.000 zł, 

- środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację projektu „Wspieraj seniora” – 4.041 

zł. 

Ponadto dodała, że zmniejsza się plan dochodów budżetowych o kwotę 665.832 zł, w tym: 

- o dofinansowanie z budżetu państwa z Programu „Maluch +” – 8.610 zł, kwota wynika z ostatecznego 

rozliczenia, na projekt pn. Utworzenie żłobka na terenie gminy Tykocin otrzymaliśmy dofinansowanie 

w wysokości 627.000 zł. 

- o dofinansowanie ze środków unijnych inwestycji pn. Wdrożenie rozwiązań z zastosowaniem OZE w 

Gminie Tykocin – 657.222 zł, zmniejszenie wynika z wydatkowania niższej kwoty na realizację 

projektu, niż zakładał kosztorys, dofinansowanie wyniesie 523.118 zł, co stanowi 85% kosztów 

kwalifikowalnych projektu. 

Zwiększa się plan wydatków budżetowych o kwotę 1.047.872 zł i przeznacza na: 

- zakup usług na potrzeby zimowego utrzymania dróg powiatowych – 20.500 zł, 

- zakup usług na potrzeby zarządzania drogą powiatową nr 1383B Saniki – Leśniki – Droga krajowa 8 

– 60.000 zł, 



- zakup kruszywa do remontu dróg gminnych – 25.000 zł, 

- realizację inwestycji pn. Przebudowa drogi gminnej o nr ewid. 105493B na odcinku od granicy m. 

Łopuchowo w kierunku m. Stelmachowo o łącznej długości 1300 mb – 100.000 zł, 

- realizację inwestycji pn. Przebudowa dróg gminnych nr 105489B i 105514B w Gminie Tykocin w 

miejscowości Jeżewo Nowe – 770.000 zł, w tym kwota 708.109 zł zostanie przeniesiona z inwestycji 

pn. Przebudowa dróg gminnych nr 105539B (ul. Klasztorna), nr 105537B (ul. Jordyka) oraz nr 105531B 

(ul. Bernardyńska) w Tykocinie, na realizację inwestycji otrzymamy dofinansowanie w wysokości 50% 

z Rządowego Fundusz Rozwoju Dróg, 

- realizację inwestycji pn. Rozbudowa drogi gminnej Nr 133013B położonej w obrębach geodezyjnych 

Łazy Krosna i Kiślaki – 70.000 zł, planowana pierwotnie kwota jest niewystarczająca,  

- zakup samochodu osobowego na potrzeby urzędu miejskiego – 30.000 zł, 

- wpłatę na państwowy fundusz celowy Komendy Powiatowej Policji z przeznaczeniem dofinansowanie 

zakupu samochodu osobowego typu SUV w wersji oznakowanej na potrzeby komisariatu w Choroszczy 

– 5.000 zł, 

- wpłatę na państwowy fundusz celowy Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w 

Białymstoku z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-

gaśniczego – 50.000 zł, 

- wypłatę ekwiwalentu strażakom – 10.000 zł, 

- wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń strażaków – 20.700 zł, 

- wynagrodzenia strażakom zatrudnionym na podstawie umowy – zlecenie, w tym zastępstwa strażaków 

przebywających na zwolnieniu lekarskim lub urlopie – 18.000 zł, 

- zakup usług remontowych – 35.000 zł, w tym na remont garażu oraz wykonanie pomieszczeń 

sanitarnych w budynku remizy OSP w Radulach – 25.000 zł (10.000 zł z dotacji), remont samochodu 

strażackiego Renault, będącego na wyposażeniu OSP w Rzędzianach – 10.000 zł, 

- wydatki na podjęcie działań promocyjnych, mających na celu zwiększenie liczby mieszkańców 

poddających się szczepieniu przeciwko COVID-19 – 10.000 zł, 

- wydatki związane z utrzymaniem zieleni – 36.000 zł, na zakup roślin, pielęgnowanie roślin i koszenie 

trawników, 

- dotację celową na zakup sprzętu do Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Tykocinie – 376.140 zł, po analizie potrzeb planuje się zakupić ciągnik, koparkę, kosiarkę (nowa) i 

walec, zrezygnowano z zakupu samochodu asenizacyjnego, ze środków budżetu zakupiono przyczepę 

ciężarową rolniczą i ciągnik za kwotę 223.860 zł, łącznie na zakupy planuje się przeznaczyć kwotę 

600.000 zł, 

- utrzymanie obiektów sportowych, w tym koszenie trawy na boiskach – 27.000 zł. 

Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 972.072 zł, w tym: 

- dotację dla Powiatu Białostockiego na realizację inwestycji pn. Przebudowa z rozbudową drogi 

powiatowej Nr 1374B  na odcinku Łaziuki – Krosno – 59.606 zł, do wysokości środków określonych w 

umowie z powiatem, 



- wydatki na obsługę długu – 20.000 zł, w związku z niższym oprocentowaniem kredytów, 

- wydatki na realizację inwestycji pn. Wdrożenie rozwiązań z zastosowaniem OZE w Gminie Tykocin 

– 616.281 zł, zmniejszenie wynika z niższych kwot wynikających z umowy z wykonawcą. 

Pani Skarbik Dorota Sadowska dodała, że w wyniku zmian w budżecie zwiększył się deficyt budżetu o 

kwotę 504.936 zł, do wysokości 8.829.094 zł i zwiększenie zostanie pokryte wolnymi środkami 

pozostałymi z wykonania budżetu w 2020 roku. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/257/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 

rok 2021 , głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 10 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziesiątego, a 

następnie glos zabrała Pani Skarbnik Dorota Sadowska, która powiedziała, że w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej usunięto wydatki na dwa przedsięwzięcia: 

- zakup szkolnego autobusu elektrycznego i stacji ładowania – kwota 2.600.000 zł. 

- przebudowa i rozbudowa budynku przy ul. Złotej 12 w Tykocinie – kwota 2.400.000 zł. 

Dodano przedsięwzięcie: przebudowa drogi powiatowej  na odcinku ul. 11 Listopada w Tykocinie – 

kwota 625.250 zł. Pani Skarbnik dodała, że będzie to dotacja dla powiatu  i będzie to realizowane w 

roku 2022 . 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/258/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r, w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań, 

głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 11 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu jedenastego. 

 Radny Jarosław Malinowski zwrócił się z prośbą aby w trakcie realizacji tego przedsięwzięcia 

mieć na uwadze wykonania przejść dla pieszych.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/259/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r, w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie, zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1380B 

na odcinku ul. 11 Listopada w Tykocinie (gm. Tykocin)”, głosowało 11 radnych, Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

 

 



Do punktu 12 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwunastego. 

Głos zabrała Pani Skarbnik Dorota Sadowska, która powiedziała, że zaplanowana została kwota 20.500 

zł. z przeznaczeniem na zimowe utrzymanie dróg powiatowych. Dodała że na tę kwotę nie otrzymaliśmy 

dotacji. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/260/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r, w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Białostockiemu, głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 13 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu trzynastego, po czym 

zwróciła się do Pani Marty Okuła o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Marta Okuła podinspektor ds. gospodarowania  nieruchomościami w Urzędzie 

Miejskim w Tykocinie powiedziała, że Ustawa o drogach publicznych określa kategorie dróg 

publicznych ze względu na funkcje jakie pełnią w sieci drogowej. Zgodnie z art. 10 ust. 1 ustawy  

organem właściwym do pozbawienia drogi dotychczasowej kategorii jest organ właściwy do zaliczenia 

jej do odpowiedniej kategorii. Pozbawienie drogi jej kategorii na podstawie art. 10 ust. 2 ww. ustawy 

dokonuje się w trybie właściwym do zaliczenia drogi do odpowiedniej kategorii. Zgodnie z art. 10 ust. 

3 przywołanej powyżej ustawy pozbawienie drogi dotychczasowej kategorii, z wyjątkiem przypadku 

wyłączenia drogi z użytkowania, jest możliwe jedynie w sytuacji jednoczesnego zaliczenia tej drogi do 

nowej kategorii. Pozbawienie i zaliczenie nie może być dokonane później niż do końca trzeciego 

kwartału danego roku, z mocą od dnia 1 stycznia roku następnego. W związku z powyższym, zaliczenie 

do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii właściwego 

zarządu powiatu. Burmistrz Tykocina pismem z dnia 26 kwietnia 2021 r. wystąpił do Zarządu Powiatu 

Białostockiego z wnioskiem o wyrażenie opinii dotyczącej pozbawienia części drogi gminnej nr 

105482B  położonej w miejscowości Sawino kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z 

użytkowania jako drogi publicznej. Zarząd Powiatu Białostockiego uchwałą nr 663/2021 z dnia 18 maja 

2021 r. zaopiniował pozytywnie ww. wniosek.  

Potrzeba pozbawienia kategorii drogi gminnej nr 105482B poprzez wyłączenie jej z 

użytkowania wynika z faktu, uregulowaniem zaistniałego stanu faktycznego, który przedstawia się 

następująco. W/w droga gminna na określonym odcinku ma inny przebieg faktyczny niż wskazuje to 

mapa. W związku z czym pozbawiony odcinek drogi gminnej zostanie zastąpiony nowym odcinkiem 

drogi, który powstanie w wyniku podziału działki nr 172/1 położonej w Sawinie. Następnie zostanie 

dokonana zamiana pomiędzy Gmina Tykocin a właścicielami działki, z której zostanie wydzielona 

działka z przeznaczeniem pod drogę jako kontynuacja drogi gminnej nr 105482B położonej w Sawinie.  

Dzięki tym działaniom zostanie uregulowany stan prawny. 

Pani Marta Okuła dodała, że wcześniej była podejmowana tzw. uchwała intencyjna w sprawie 

podjęcia działań na rzecz uregulowania stanu prawnego tej działki. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/261/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca  2021 r. w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej 



poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie obrębu Sawino, gmina 

Tykocin, głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 Do punktu 14 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czternastego, a 

następnie zwróciła się ponownie do Pani Marty Okuła o omówienie projektu uchwały. 

Pani Marta Okuła powiedziała, że na podstawie ustawy o drogach publicznych  zarządzanie 

drogami publicznymi może być przekazane między zarządcami w trybie porozumienia, regulującego w 

szczególności wzajemne rozliczenia finansowe. Zawarcie porozumienia, o którym mowa wyżej, przez 

zarządcę drogi, jakim jest burmistrz wymaga uprzedniego podjęcia uchwały przez radę miejską  na 

podstawie ustawy o samorządzie gminnym. Dodatkowo wskazać należy, że przejęcie zadań od innej 

jednostki samorządu terytorialnego, nie może być zaliczone do działań z zakresu zwykłego zarządu, 

które nie wymagają akceptacji organu uchwałodawczego.  

Zakres działania gminy obejmuje wszystkie sprawy publiczne o znaczeniu lokalnym, 

niezależnie od innych podmiotów może również wykonywać zadania z zakresu właściwości powiatu. 

Organem właściwym do wyrażenia woli przejęcia zadań należących do właściwości powiatu jest, 

zgodnie z art. 18 ustawy o samorządzie gminnym, rada miejska. Na mocy wskazanego przepisu do 

wyłącznej właściwości rady należy podejmowanie uchwał w sprawach przejęcia zadań o których mowa 

w art. 18 ustawy o samorządzie gminnym.  

Gmina Tykocin dysponuje odpowiednimi zasobami do wykonywania prac z zakresu bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych  polegających na wycince i wykarczowaniu krzaków z pasa drogowego, 

oczyszczania rowów odwadniających oraz naprawie poboczy. W związku z powyższym podjęcie 

uchwały jest uzasadnione.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/262/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie głosowało 11 radnych, Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 Do punktu 15 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu piętnastego, a 

następnie zwróciła się do Pani Marty Okuła o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Marta Okuła podinspektor ds. gospodarowania  nieruchomościami w Urzędzie Miejskim 

w Tykocinie powiedziała, że zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym zadania własne 

Gminy obejmują między innymi sprawy utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej, a wiec także toalety publicznej, a organy gminy mogą wydawać akty prawa miejscowego w 

zakresie zasad i trybu korzystania z tych obiektów. Regulamin korzystania z toalet stanowi wzór 

przepisów porządkowych określających prawa i obowiązki osób w zakresie korzystania z toalet. 

Spełnienie określonych w regulaminie warunków korzystania z toalet umożliwi: zapewnienie porządku 

i utrzymanie odpowiedniej estetyki miejsca oraz właściwego stanu technicznego urządzeń stanowiących 

mienie publiczne. Dbałość o toalety powinna podlegać szczególnej trosce osób które z nich korzystają. 

Mając na uwadze powyższe należy stwierdzić, że podjęcie uchwały jest uzasadnione.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska dodała, że w załączniku nr 1 jest zawarty Regulamin 

korzystania z toalet publicznych. 



 W celu bliższego zobrazowania potrzeby podjęcia niniejszej uchwały głos zabrał Pan Burmistrz 

Mariusz Dudziński, który poinformował Radnych jaki jest miesięczny koszt utrzymania toalety 

mieszczącej się przy ul. Stary Rynek w Tykocinie. Dodał, że jest to kwota 5.000 zł co stanowi  jedynie 

wynagrodzenie pracownika obsługującego szalet nie wliczając w to środków czystości czy innych 

kosztów.  Wyjaśnił, że jeżeli mamy w planach utworzenie kolejnych toalet to przy takich kosztach 

będzie to bardzo duży wydatek  dla gminy tym bardziej, że na chwilę obecną toaleta  jest bezpłatna. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/263/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie Regulaminu korzystania z toalet 

publicznych znajdujących się na terenie Gminy Tykocin, głosowało 11 radnych, Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 16 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu szesnastego a 

następnie zwróciła się ponownie do Pani Marty Okuła o omówienie projektu uchwały. 

 

 Pani Marta Okuła powiedziała, że uchwała dotyczy działki położonej nad rzeką Narew przy 

ulicy 11 Listopada. Dodała, że temat ten omawiany był na komisji.  

Pani Marta Okuła wyjaśniła, że działka ta jest nieduża, nie ma dostępu do drogi publicznej i jest 

przedłużeniem działki siedliskowej. Na przedmiotowej nieruchomości znajduje się budynek 

gospodarczy należący do przyszłych dzierżawców. Podpisanie umowy dzierżawy pozwoli na 

uregulowanie kwestii użytkowania niniejszej działki. Okres 20 lat dzierżawy jest potrzeby do 

załatwienia spraw prawnych prowadzących do możliwości ewentualnego wykupienia tej działki w 

przyszłości. Na chwilę obecną nie jest to możliwe. 

 Uzupełniając wypowiedź Pani Marty Okuła Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska 

dodała, że wniosek o wydzierżawienie tej działki został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu 

komisji. 

 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/264/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Tykocin na okres powyżej 3 lat o 

wyrażeniu zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 17 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siedemnastego, a 

następnie zwróciła się do Pani Skarbnik Doroty Sadowskiej o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Skarbnik powiedziała, że wartość pomocy to kwota 60.000 zł. Prace wykonywał będzie 

prawdopodobnie Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej i  polegać  one będą na 

wycince i wykarczowaniu krzaków, oczyszczaniu rowów i naprawie poboczy. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 



 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/265/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca  2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Białostockiemu, głosowało 11 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Do punktu 18 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu osiemnastego, po 

czym dodała, że z inicjatywną nadania nazwy wystąpiło 1 lutego 2021 r. Stowarzyszenie  „Tryby 

Historii” reprezentowane przed dra Bogusława Kosela. Stowarzyszenie, w ramach upamiętnienia 

mijającej 15 listopada 2020 roku 105 rocznicy mianowania prof. Zygmunta Straszewicza pierwszym 

rektorem Politechniki Warszawskiej, przygotowało we współpracy z Centrum Kultury, Sportu i 

Turystyki Ziemi Tykocińskiej w Tykocinie oraz z Muzeum w Tykocinie wystawę „Zygmunt 

Straszewicz. Życie pod napięciem”, która była eksponowana w Wielkiej Synagodze, Ratuszu w 

Białymstoku – Siedzibie Muzeum Podlaskiego oraz na Politechnice Warszawskiej. Dodała, że  projekt 

omawiany był na komisjach. 

 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/266/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie nadania nazwy skwerowi w mieście 

Tykocin, głosowało 11 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 19 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziewiętnastego a 

następnie dodała, że sporządzenie tekstu jednolitego ma na celu ułatwienie posługiwania się tekstem 

aktu prawnego w sytuacji, kiedy akt prawny był często nowelizowany lub dokonano w nim wielu zmian. 

 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/267/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca 2021 r. w  sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały 

Nr XXXIX/282/2018 z dnia 8 czerwca 2018 r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Tykocin, głosowało 11 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Do punktu 20 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego, a 

następnie przeszła do odczytania projektu uchwały. 

 

 Radni nie wnieśli uwag.  

 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/268/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca  2021 r. w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu Uchwały 

Nr XXII/145/2020 z dnia 22 kwietnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tykocin w 

2020 roku, głosowało 11 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 



 

 

Do punktu 21 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego 

pierwszego, a następnie przeszła do odczytania projektu uchwały. 

 

 Radni nie wnieśli uwag. 

  

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVI/269/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 czerwca  2021 r. w sprawie w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu Uchwały Nr XXIV/158/2020 z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej Żłobek Samorządowy w Tykocinie, głosowało 11 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

  

Do punktu 22 porządku obrad  

 Brak interpelacji. 

Do punktu 23 porządku obrad 

 Radny Jarosław Malinowski zwrócił się z wnioskiem aby przy remoncie ul. 11 Listopada w 

Tykocinie uwzględnić przejścia dla pieszych. 

 Głos zabrał Pan Burmistrz mówiąc, że wniosek Pana Radnego jest jak najbardziej zasadny. 

Dodał, że miasto się rozwija, cały czas coś się dzieje, przybywa dużo ludzie, a co za tym idzie problemy, 

które musimy rozwiązać. Pan Burmistrz odniósł się również do straganów wydłuż Placu Czarneckiego 

i wyjaśnił, że niestety ale nawet jako Burmistrz Tykocina nie ma wpływu na to  jaki stragan tam stoi, 

ponieważ za miejsce wzdłuż drogi powiatowej wystawcy płacą Podlaskiemu Zarządowi Dróg 

Wojewódzkich w Białymstoku.  

Pan Burmistrz zapewnił jednak, że będzie starła się przejąć tę drogę w zarządzanie, celem kontrolowania 

wszystkiego co się wzdłuż niej dzieje oraz dbałości o centrum miasta o które i tak w zakresie utrzymania 

zieleni i czystości dbają pracownicy gminy. 

 Głos zabrał Radny Piotr Potocki, który zgłosił brak porządku na boisku w Siekierkach, 

dodatkowo zwrócił się z prośbą o postawienie  koszy na śmieci w okolicy przystanku. Dodatkowo 

zwrócił się z zapytaniem, czy zrobiona będzie droga na odcinku Siekierki- Tykocin oraz z prośbą o 

uporządkowanie placu za wsią. 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński,  który powiedział, że droga o której 

wspomniał Pan Radny jest drogą powiatową i remonty na drogach powiatowych wykonuje powiat. 

Dodał, że jest planowany remont kolejnego odcinka wspominanej drogi, jednak  nie potrafił powiedzieć 

czy będzie to w tym czy w przyszłym roku, ponieważ wszystko zależy od tego, kiedy Starostwo ogłosi 

przetarg. Odnosząc się natomiast do placu za wsią Siekirki Pan Burmistrz powiedział, że będzie on 

zrobiony w momencie remontu drogi na odcinku Siekierki-Tykocin, wówczas przy wykorzystaniu 

sprzętu firmy która będzie pracowała na tym odcinku wykona się również potrzebne prace na 

wspomnianym placu.  

 

 



 Głos zabrał Radny Krzysztof Korziński, który przypomniał, że w maju miały być poprawione 

drogi w miejscowości Kiślaki. 

 Pan Burmistrz Mariusz Dudziński powiedział, że rozmowa dotyczyła dróg na łąki i zapewnił, 

że prace za chwilę będą wykonane.  

 Do obrad dołączyli goście z jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. Pan Burmistrz przywitał 

zastępcę Komendanta Miejskiego PSP w Białymstoku starszego brygadiera Tomasza Gierasimiuka. Jak 

wspomniał Pan Burmistrz wizyta Pana Komendanta związana jest z przyznaniem środków na 

dofinansowanie zakupu samochodu dla PSP, na który Rada Miejska w Tykocinie przyznała kwotę 

50.000 zł., po czym w imieniu swoim jaki i wszystkich Radnych Pan Burmistrz oficjalne przekazał na 

ręce Pana Komendanta symboliczne dofinansowanie.  

 Głos zabrał pan komendant Tomasz Gierasimiuk, który bardzo serdecznie podziękował za 

okazane wsparcie. Jak słusznie zauważył tylko zrozumieniem, wsparciem, wzajemną współpracą i 

pomocą jesteśmy w stanie zrobić coś więcej. Zapewnił, że samochód będzie służył również 

mieszkańcom powiatu białostockiego.  

 Pytanie do Pana Komendanta zadał Burmistrz Mariusz Dudziński: jak ocenia pan wyszkolenie  

i zaangażowanie strażaków z naszej gminy? 

 Udzielając odpowiedzi Pan Komendant powiedział, że gmina jest prężna jeśli chodzi o 

Ochotnicze Straże Pożarne. Widać zaangażowanie Burmistrza, Prezesa, komendantów OSP z tego 

rejonu. 

 Z pytaniami do Pana Komendanta zwrócili się również przedstawiciele OSP Rzędziany, a 

mianowicie:  jak działa system powiadamiania, zawiadamiania strażaków? Jakie są kryteria decydujące 

o wyjeździe danej jednostki? 

 Udzielając odpowiedzi Pan Komendant powiedział, że wszystko zależy od tego gdzie jednostka 

ma wyjechać. Brana pod uwagę jest  również lokalizacja zdarzenia. 

 W związku ze zgłoszeniem na początku posiedzenia punktu do porządku obrad w sprawie 

przekazania samochodu po OSP Piaski o zabranie głosu poproszony zastał Radny Pan Stanisław 

Rogalewski. 

 Radny Stanisław Rogalewski powiedział, że jest z Ochotniczej Straży Pożarnej Saniki. 

Jednostka powstała w  1965  roku i na dzień dzisiejszy liczy około 30 strażaków. Pan Radny po krótce 

przedstawił wszystkim historię OSP Saniki. Powiedział, że jako jedyni strażacy w gminie pierwszy 

samochód kupili z własnych środków. Drugi, który teraz im służy otrzymali od OSP Piaski, który służy 

od 3 lat, jednak jest już stary i należałoby go zmienić.  

 O glos poproszony został Radny Dariusz Grudziński, który również stara się aby samochód z 

OSP Piaski przekazano do OSP Radule, w której jest kierowcą. Pan Radny po krótce przedstawił historię  

oraz potrzeby OSP Radule. 

 Pan Burmistrz Mariusz Dudziński odnosząc się do wypowiedzi przedmówców przedstawił 

raport dotyczący wyjazdów, wyszkolenia i posiadanych badań członków oby straży  od roku 2016, 

przygotowany przez inspektora ds. OSP w Urzędzie Miejskim w Tykocinie Panią Wiesławę Sakowicz-

Dąbrowską. 

 O głos poproszony został Prezes OSP Piaski Pan Grzegorz Zubrzycki, który krótko omówił 

rodzaj samochodu który ma zostać przekazany do jednej z jednostek OSP, jego możliwości i parametry. 



Pan Prezes powiedział, że obecny samochód jest w OSP Piaski od 3 lat. Jest to samochód terenowy, 

więc idealnie spełnia się na terenach bagiennych, trudnych.  

 Reasumując wszystkie wypowiedzi głos zabrał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, który 

powiedział, że niewątpliwie  trzy samochody strażackie wśród jednostek OSP z naszej gminy  

potrzebują zmiany. Dodał, ze chodzi o samochód z  OSP Radule, OSP Łopuchowo i OSP Saniki. 

Wyjaśnił, że plan jest taki aby wszystkie trzy samochody  wymienić w związku z tym zwrócił się do 

pana Komendanta z prośbą, aby pamiętał o Tykocinie w momencie dokonywania przesunięć 

samochodów strażackich w Państwowej Straży Pożarnej w najbliższym czasie.  

 Kolejny wniosek zgłosił Radny Jarosław Malinowski, który zwrócił uwagę, ze znaki zakazu na 

Placu Czarnieckiego zostały postawione po prawej stronie więc wszystkie samochodu skupiły się po 

drugiej stronie na co w żaden sposób nie reaguje nasza policja. Pan Radny zasugerował, że skoro 

pomogliśmy w utworzeniu  Komisariatu Policji, to dobrze byłoby aby funkcjonariusze wywiązywali się 

ze swoich obowiązków. 

 Na koniec posiedzenia Pan Burmistrz Mariusz Dudziński poinformował wszystkich, że w 

dniach 10-11 lipca 2021  odbędą się Dni Tykocina, podczas których zostanie poświęcony sztandar i 

insygnia Gminy Tykocin, do których uczestnictwa wszystkich serdecznie zaprosił na czele z Radnymi. 

Do punktu 24 porządku obrad 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała 

wszystkim za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła  obrady o godz. 13.50, dziękując 

wszystkim za przybycie. 

Na tym protokół zakończono. 
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